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Abstract (en)
[origin: CN107971854A] The present invention comprises a grinding machine (1) for grinding a surface of a workpiece (6), the grinding machine
(1) comprising at least one abrasive holder (2) on which at least one abrasive (4) is disposed, and at least one drive means for moving the abrasive
holder (2), wherein the drive device comprises at least one drive shaft (12) on which an eccentric element (16) is arranged and which is rotatable
about a rotation axis (18), and the eccentric element (16) at a distance from the rotation axis (18 ) is arranged on the abrasive holder (2), and the
distance is adjustable.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung umfasst eine Schleifmaschine (1) zum Schleifen einer Oberfläche eines Werkstückes (6), wobei die Schleifmaschine
(1) - wenigstens einen Schleifmittelhalter (2), an dem wenigstens ein Schleifmittel (4) angeordnet ist, und - wenigstens eine Antriebseinrichtung
zum Bewegen des Schleifmittelhalters (2) aufweist, wobei die Antriebseinrichtung wenigstens eine Antriebswelle (12) aufweist, an der ein
Exzenterelement (16) angeordnet ist und die um eine Rotationsachse (18) drehbar ist, wobei das Exzenterelement (16) in einem Abstand von der
Rotationsachse (18) an dem Schleifmittelhalter (2) angeordnet ist, wobei der Abstand einstellbar ist.
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